

“Σινέ Κεραμεικός”, παραλαμβάνοντας το βραβείο της “αγαπημένης παρουσιάστριας εκτός ειδήσεων”», *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 2-7-2008.

«Ποιος απονεμητής των μουσικών βραβείων “Αρίων” την προηγούμενη βραδιά του διαγωνισμού διασκέδαζε μέχρι πρωίας στο κέντρο που έκανε φινάλε ο τραγουδιστής τον οποίο βράβευσε;», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 4-5-2003.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: απονεμητής 98, απονεμητή 88, απονεμήτρια 43, απονεμητές 276, απονεμήτριες 1]¹⁰

(απονίτρωση)¹¹

«Ο σταθμός θα διαθέτει συστήματα αποθείωσης και απονίτρωσης έτσι ώστε να τηρούνται οι περιβαλλοντικές προδιαγραφές», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 31-7-2009, σελ. 5.

«Η απονίτρωση των υδροφόρων, μετά τη διακοπή των λιπάνσεων και την εφαρμογή τεχνητού εμπλουτισμού, θα μπορούσε να επιτευχθεί, σύμφωνα με την ίδια έρευνα, σε τέσσερις περιοχές της Πελοποννήσου, σε 30 μέχρι 60 χρόνια», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 19-3-2006.

«Ο κ. Κ. πρότεινε στο αρμόδιο υπουργείο ΠΕΧΩΔΕ να “κηρύξει”, με καθυστέρηση έξι χρόνων, τέσσερις περιοχές (το Αργολικό πεδίο, τον κάμπο της Λάρισας, το πεδίο Πηνειού στην Ηλεία και την πεδιάδα της Κωπαΐδας) ως “ευαίσθητες ζώνες”, προκειμένου να δρομολογηθεί η απονίτρωση των γαιών με φυσική διακοπή της λίπανσης για αρκετά χρόνια (από 30 έως και 60 έτη)», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 23-3-1999.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: απονίτρωση 184, απονιτρώσεις 0]¹²

απονομιμοποίηση

«Η απονομιμοποίηση της εξουσίας» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 11-2-2011.

«Απονομιμοποίηση της αντιπροσώπευσης» (τίτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 18-4-2010.

«Η απονομιμοποίηση της παραβατικότητας» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 14-3-2010.

«... με απονομιμοποίηση των δομών εξουσίας μέσα στη Νέα Δημοκρατία, όπου μόνον η Ντόρα Μπακογιάννη είχε το ανάστημα να αναγνωρίσει ότι το ψέμα κυριάρχησε στην πολιτική, παρευθύς όμως “διόρθωσε”

10. Βλ. και ΨΒΕΠΓ 1929.

11. Λέξη θησαυρισμένη με την ίδια σημασία σε παλαιότερα Λεξικά της Νέας Ελληνικής (Δημητράκου, Πρωΐας, Σταματάκου).

12. Βλ. και ΨΒΕΠΓ 1932.

επικαλούμενη τον Γκαίτε και τον Διάβολο που “δεν θα μας χωρίσει” ...», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 17-1-2008.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: απονομιμοποίηση 917, απονομιμοποιήσεις 76 / και με ενωτικό]

απονομιμοποιώ

«“Τα βασικά πολιτικά συμπεράσματα έχουν εξαχθεί από τον πρώτο γύρο, όπου οι πολίτες αποδοκίμασαν την πολιτική του μνημονίου απονομιμοποίησαν την πολιτική της κυβέρνησης να προχωρήσει σε νέα σκληρά μέτρα”, σημείωσε εξερχόμενος από το εκλογικό κέντρο όπου ψήφισε, ο πρόεδρος της ΚΟ του ΣΥΡΙΖΑ, Αλέξης Τσίπρας», *ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ* (ηλ. έκδ.), 14-11-2010.

«Στην ίδια ανακοίνωση επισημαίνεται ότι “οι δεκάδες αποφάσεις του συλλόγου μας, οι εκατοντάδες αποφάσεις όλων των φοιτητικών συλλόγων πανελλαδικά το προηγούμενο διάστημα απονομιμοποίησαν τον νόμο στην πράξη και στις συνειδήσεις όλων”», *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 8-10-2009.

«Εκρηκτικό όντως το μίγμα, απονομιμοποιεί δραστικά το νεοφιλελεύθερο μονοκρατορικό σχέδιο», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 27-1-2008.

«Αλλά αυτά τα ίδια τα χτυπήματα, επειδή ακριβώς εκφράζουν την κορύφωση του αντιαμερικανισμού, τον απονομιμοποίησαν (από αλληλεγγύη ή από φόβο, αδιάφορο) σε πλανητική κλίμακα», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 23-9-2001.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: απονομιμοποιεί 736, απονομιμοποιήσει 701, απονομιμοποίησε 447 / και με ενωτικό]

αποσχολειοποίηση → αποσχολείωση¹³

«Γιατί ουδόλως συνεργάζεται με το σχολείο, όπως συγκαταβατικά ξεκαθαρίζεται και από λογής σύγχρονες παιδαγωγικές θεωρίες “αποσχολειοποίησης” -πόσω μάλλον με το οικονομικό σύστημα», *ΤΟ ΠΟΝΤΙΚΙ* (ηλ. έκδ.), 15-5-2010.

«Η αποσχολειοποίηση ή το αντί-σχολείο ήταν ένα κίνημα της δεκαετίας του '70 και σκοπό είχε να απαλλαγεί η κοινωνία από το σχολείο», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 17-6-2008.

«Τόσο η ΟΛΜΕ (ομοσπονδία εκπαιδευτικών) όσο και η ΟΙΕΛΕ (ιδιωτικοί εκπαιδευτικοί) διαφωνούν καθέτως με την προώθηση της συγκεκριμένης διάταξης και με δηλώσεις των προέδρων τους, κκ. Ν. Τ. και Μ. Κ. αντίστοιχα, χαρακτηρίζουν το περιεχόμενο της εξομοίωσης της “ολοκληρωμένης ελληνικής παιδείας με τη ξενόγλωσση φροντιστηριακή προε-

13. Βλ. Εισαγωγή και ΔΕΟΝ 9-10.